
Mirosław Dereń 	 Świdwin dnia 18.05.2021r 

Radny Miasta Świdwin 

Pani 

Monika Stępniak 

Przewodnicząca Rady Miasta Świdwin 

Zapytanie 

Dotyczy wyjaśnienia długiego terminu usuwania awarii. 

Zwracam się  do Pana Burmistrza o wyjaśnienie powodu długiego 
oczekiwania na usunięcie awarii „a mianowicie wymiany żarówki oświetlenia 
ulicy Gdańskiej 

Moje telefoniczne zgłoszenie w dniu 29 kwietnia br. do wydziału Urzędu 
Miasta odpowiedzialnego w tym zakresie, do dzisiejszego dnia nie zostało 
zrealizowane .W tej sytuacji proszę  o informacje przyczyny braku usunięcia 
zgłoszonej awarii. 

Mirosław Dereń,, 


